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Αθήνα, 8/3/2013

ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΦΑΡΜΑΚΩΝ: ΤΙ ΦΤΑΙΕΙ;

Μεγάλη δημοσιότητα έχει πάρει το σοβαρό θέμα των ελλείψεων φαρμάκων το οποίο
ταλαιπωρεί ασθενείς και φαρμακοποιούς.
Υπογραμμίζουμε ότι: 
Α) Το πρόβλημα των ελλείψεων οφείλεται κυρίως στις ανεπαρκείς ποσότητες που
διαθέτουν προς την αγορά οι πολυεθνικές εταιρείες.
Β) Στην επιβολή πλαφόν στις παραδόσεις φαρμάκων, πάλι από τις εταιρείες 
Γ) Σε προβλήματα παραγωγής 
Δ) Σε προβλήματα που έχουν δημιουργήσει τα αλλεπάλληλα δελτία τιμών 
Ε) Σε εξαγωγές λόγω διαφοράς τιμής αφού τα φάρμακα στην Ελλάδα είναι τα φθηνότερα
της Ευρώπης.
Σε ό,τι αφορά την εμπλοκή ολίγων φαρμακείων σε πωλήσεις προς τις αποθήκες με σκοπό
την εξαγωγή, τονίζουμε ότι είναι απλή παρωνυχίδα στο πρόβλημα των ελλείψεων. Σε
ποσοστό είναι μικρότερο του 1% των εξαγωγών.
Καλούμε τον αναπληρωτή  Υπουργό κ. Μάριο  Σαλμά και τον πρόεδρο του ΕΟΦ να
ασχοληθούν με το δάσος και όχι με τα δεντράκια. Οι μέχρι σήμερα παρεμβάσεις
δημιουργούν μόνο σύγχυση .
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